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Egyszerűsített jegyzőkönyv 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testülete Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 
2012. október 16-án 13 órakor, a Városházán megtartott üléséről. 

Jelen vannak: 

Varga László, a bizottság elnöke  
Bodnár Lajos, bizottsági tag 
Fekete Péter, bizottsági tag 
Kosáry János, bizottsági tag 
Barabás József, bizottsági tag 
Dr. Révész Zoltán, aljegyző 
Szakadáti László, alpolgármester  
Mester László, kommunikációs tanácsadó 
Kecskés László, képviselő (7. napirendnél) 
Dobosy Gáborné, Városüzemeltetési és Beruházási Osztályvezető (1 napirendnél) 
Szádváriné Kiss Mária, Biatorbágyi Faluház vezetője  
 

 
Varga László a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlévőket. Megállapította, hogy a 
bizottság határozatképes 5 jelenlévő taggal. Javasolja, hogy a Vörös Pince működésével 
összefüggő kérdéseket, Kun László önéletrajzi regényének kiadásával összefüggő kérdéseket, 
és Chemez Árpád hagyatékának feldolgozásával összefüggő kérdéseket csak további 
előkészítő munka után tárgyalja meg a bizottság, így e témákat a kiküldött meghívótól 
eltérően nem kívánja ezen az ülésen tárgyalni. 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazással) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadja el: 
 
Napirend 
 
1) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi intézmény-felújítási tervének 

végrehajtásáról 
2) A Biatorbágyi Faluház szervezeti és működési szabályzatának felülvizsgálatáról 
3) Biatorbágy Város Önkormányzata városüzemeltetési stratégiájával összefüggő 
kérdésekről 
4) A szeptemberi rendezvények értékelése 
5) Az októberi-novemberi rendezvények előkészítéséről 
6) Az önkormányzati televízióval összefüggő kérdésekről  
7) A Szakály Mátyás Férfikórus kérelméről 
 



 

1) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2012. évi intézmény-felújítási tervének 
végrehajtásáról 
Varga László: Az alábbi kérdésekre, felvetésekre szeretne válaszokat a jelenlévő 
szakemberektől: 
 

1. Táncsics u. 9. alatti foglalkoztatóban miért kellett a közel 150 milliós átépítés és 
fejlesztés után 2 évvel ventillátort cserélni? 

2. A torbágyi iskolaépület egyes termeinek elmaradt a festése, ami miatt olyan 
visszajelzéseket hallott, hogy néhány szülő ezt kifogásolta, így maguk festették ki 
közösségi munkában. Ezt egyébként alapvetően hasznos közösségerősítő tevékenységnek 
tartja, de muszáj volt-e, hogy így történjen? 

3. A maradék keret felosztásánál a Közösségi ház padlószegély pótlását-javítását támogatja, 
de tekintettel a ház állandó vizesedésére ezt újfent csak átmeneti megoldásnak tartja. A 
Bizottság csak ebben az évben már kétszer kérte, hogy készüljön egy átfogó elemzés az 
épület szigetelési problémáinak felmérésére és megoldási lehetőségeire. 

4. A Faluház kazánjavítása az elmúlt években elmaradt karbantartások miatt nem oldható 
meg szavatossági körben. Fontosnak tartja megállapítani, hogy a karbantartások 
elmaradása az előző intézményvezetők mulasztása, a szeptember 1-jén munkába álló új 
vezető ezt a helyzetet megörökölte. 

5. A könyvtár vaskapujának felújítása megtörtént, de még mindig túl alacsony maradt a 
keresztpánt. Így továbbra is balesetveszélyes. 

6. Dévai u-i óvodában radiátorcsere volt, illetve deformálódott ablakok cseréje lenne még 
szükséges. Hogyan lehet, hogy egy 6 éves épületben ilyen jellegű hibák jelentkeznek? A 
korábbi építő-tulajdonostól való átvételkor felvett hibajegyzék ezeket tartalmazta-e? 

7. Iharosi pálya locsolóvíz megoldása egy éve evidenciaként van számon tartva. A 
megoldásra többféle értékbecslés hangzott el egy év alatt. A bizottság most szembesül 
vele, hogy az előirányzott félmillió forint szinte semmire sem elég. Kéri, hogy készüljön 
egy korrekt megoldási javaslat és költségbecslés végre. 
 
Dobosy Gáborné válaszai: 
 

1. A Táncsics u-i foglalkoztató elkészülte után az Alapítvány egy nagyobb teljesítményű 
kemencét szerelt be, mint ami az előzetes igényben szerepelt. Így a megnövekedett 
hőmennyiség miatt kellett a nagyobb teljesítményű elszívó ventilátor.  

2. A torbágyi iskolaépület termeinek festésére előirányzott összeg nem tette lehetővé 
minden terem festését az idén. Az iskola szervezeti szétválása miatt sok plusz munka és 
költség is felmerült, amit meg kellett oldani a tervezetthez képest pluszban. 

3. A Közösségi ház szigetelési problémáiról 2009-ben készült egy felmérés. Az hozzáférhető 
a bizottság számára, ha kell. Az megállapította, hogy bár a 2003-as átépítéskor a 
szigetelés megoldása szerepelt a költségek között, utólagos próbafúrásokkal annak nem 
találták nyomát. Az akkori kivitelező céget felszámolták, számon kérhetetlen a 
garanciális-szavatossági felelősség. 
 
 

A Dévai u-i óvodában új csoportszobák kerültek kialakításra pl. a korábbi 
könyvtárszobából, aminek a radiátora nem adott kellő hőmennyiséget az új funkcióhoz. 
ezért kellett cserélni. A nyílászárók problémája szerepelt az átvételi hibalistában, de azt 
eddig az előző tulajdonossal szemben nem sikerült érvényesíteni. Dr. Révész Zoltán: 
Javasolja, hogy az intézmény-felújítási keret 500.000 forintos iharosi sportpálya locsolóvíz 
ellátás feladatra előirányzott keretből 250.000 forint költség kerüljön beállításra annak 



 

tervezési munkáira. A tervezés során állapotfelmérés és megvalósíthatósági tervek készülnek. 
Ezután könnyebben lehet majd dönteni a megoldásokról. 
 
Fekete Péter: Javasolja az előterjesztésben szereplő 600 ezres költségnél olcsóbb megoldást 
találni a torbágyi tornaöltözők táv-ablaknyitójának megoldására. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
támogatja dr. Révész Zoltán javaslatát. 
 
A bizottság 2 igen, 3 tartózkodás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáson) nem 
támogatja a 2012. évi intézmény-felújítás átcsoportosításával összefüggő polgármesteri 
javaslatokat. 
 
2) A Biatorbágyi Faluház szervezeti és működési szabályzatának felülvizsgálatáról 
 
Szádváriné Kiss Mária: Az eredeti anyaghoz képest néhány módosítást maga is elvégzett, a 
bizottsági elnök néhány javaslatát is befogadta. Kéri, hogy ezek figyelembe vételével döntsön 
a bizottság. 
 
A bizottság Varga László javaslatát mely szerint pártok (saját zártkörű rendezvényeihez való) 
teremhasználatát a Biatorbágyi Faluház évente négy alkalommal, önköltségi áron biztosítsa- 
2 igen 1 nem, 2 tartózkodás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) mellett nem 
támogatja.  
 
A bizottság Fekete Péter és Bodnár Lajos javaslatát mely szerint pártok teremhasználatát a 
Biatorbágyi Faluház évente négy alkalommal, a civil szervezetekkel azonos feltételek mellett 
biztosítsa- 2 igen 3 tartózkodás szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
mellett nem támogatja.  
 
 
A bizottság Mester László javaslatát mely szerint pártok teremhasználatát a Biatorbágyi 
Faluház évente két alkalommal, a civil szervezetekkel azonos feltételek mellett biztosítsa- 4 
igen 1 tartózkodás szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) mellett támogatja.  
 
A bizottság Révész Zoltán aljegyző javaslatát, mely szerint a civil szervezetek 
teremhasználatát egységesen a Biatorbágyi Faluház 2012. január 1-től önköltségi áron 
biztosítsa - 2 igen 3 nem szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) mellett nem 
támogatja.  
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, 
hogy a 2012. évi teremhasználati adatok figyelembe vételével a Faluház készítsen önköltségi 
díjszámítást, valamint egy kimutatást a civil szervezetek, egyesületek, alapítványok tényleges 
teremhasználatáról.  
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, 
hogy jöjjön létre egy olyan jogilag megalapozott megoldás a Biatorbágyi Faluházban 
megrendezésre kerülő rendezvények audiovizuális rögzítése kapcsán, amely az ilyen felvételek 
esetében az önkormányzat későbbi ingyenes felhasználását biztosítja, és ezt a Biatorbágyi 
Faluház szervezeti és működési szabályzata tartalmazza majd a későbbiekben. 
 



 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
javasolja, hogy a következő bizottsági ülés napirendjén szerepeljen a Biatorbágyi Faluház 
kommunikációs felületein a párt rendezvények média-megjelenésével kapcsolatos 
szabályozás témája. 
 
A bizottság -4 igen, 1 tartózkodás szavazással (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága 

1/2012.(10.16) Öh. számú határozata 
 

A Biatorbágyi Faluház szervezeti és működési szabályzatának felülvizsgálatáról 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési, Ifjúsági és Sport 
Bizottsága Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 9. § (2) és 1. számú mellékletben kapott 
felhatalmazás alapján a kiegészítésekkel egységes Biatorbágyi Faluház szervezeti és működési 
szabályzatát jóváhagyja. 
 
A szervezeti és működési szabályzatot a határozat melléklete tartalmazza. 
 
Határidő: 2012. november 4. 
Felelős: Polgármester 
 
3) Biatorbágy Város Önkormányzata városüzemeltetési stratégiájával összefüggő 

kérdésekről 
Az elnök a napirend tárgyalására zárt ülést rendelt el. 

 
4) A szeptemberi rendezvények értékelése 
 
Szádváriné Kiss Mária szóban tájékoztatta a bizottságot a szeptemberi rendezvényekről. A 
bizottság a napirendről nem szavazott. 
 
5) Az októberi-novemberi rendezvények előkészítéséről 
 
A bizottság meghallgatta az október 23-ai ünnepség előkészítéséről szóló intézményvezetői 
tájékoztatót. 
 
Szádváriné Kiss Mária: Kéri a bizottság állásfoglalását a 2012. december 31-ei szilveszteri 
program meghirdetése tekintetében. Szeretettel várja a bizottsági tagokat a 2012. november 
12-én tartandó civil fórumra. 
A bizottság a napirendről nem szavazott. 
 
6) A Szakály Mátyás Férfikórus kérelméről 
 
Szakadáti László: Mivel a Szakály Mátyás Férfikórus kérelme nem tartalmazza a konkrét 
támogatási összeget, ezért szóban egyeztetett a vezetővel, és 50. 000 forint összeget kérne a 
kórus. 



 

Varga László: A biatorbágyi civil szervezetek közül (a külön megállapodási szerződéses 
alapítványok kívül) a Szakály Mátyás Férfikórus kapta idén az egyik legmagasabb összegű 
támogatást. Más civil szervezetekkel szemben nem tartja etikusnak külön kérelem alapján 
további támogatás juttatását. 
 
Bodnár Lajos: Elmondta, hogy a civil szervezetek ilyen jellegű rendezvényeket a tavasszal 
meghirdetett pályázat útján lehetséges támogatni pályázati. Utólagosan, pótlólagos igények 
biztosítására nincs költségvetési fedezet.  
 
Barabás József és Szakadáti László javasolták a támogatást megadni, de költségvetési 
fedezetet nem jelöltek meg. 
 
A bizottság – 1 igen, 4 nem szavazás (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) mellett 
nem támogatja a Szakály Mátyás Férfikórus 50.000 forint támogatási összegről szóló 
kérelmét. 
 
 
7) Az önkormányzati televízióval összefüggő kérdésekről  
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, 
hogy a tájékoztatóban felvetett konkrét megoldásokra készüljön terv a pénzügyi és technikai 
lehetőségek feltüntetésével. 
Határidő: a 2013-as költségvetési koncepció tárgyalása 
 
 
A bizottság elnöke a munkát megköszönte az ülést 1830-kor bezárta. 
 

k.m.f. 

 Varga László 
 bizottsági elnök 
 
 


